
Dato: 13.04.23 Start/Slutt: 19.30 – 21:00 

Sted: Personalrom Teie skole   

Møteleder: Kaia Kavli Øvsthus Protokoll: JR/1.trinn 

Tilstede Klasse FAU representant E-post 

Vara  
Madeleine 
Kullmann 1a Ragnhild A. Jordtveit ragnhild.jk@gmail.com 

 1b Henriette Skråning hskraaning@gmail.com 

x 1c Jostein Røraas jostein.roraas@gmail.com  

x 2a Ida Marie Hole Møyland idamoyland@gmail.com 

x 2b Cleo Alvenes Otterbech cleo.otterbech@jotun.no  

X 3a Frode Bentsrud Hauenschild bentsrud@gmail.com  

X 3b Kristin Elisabeth Kveberg kekveberg@gmail.com  

Vara 
Anita H. 
Nakken 3c 

Ingunn Bjørge Bredvei ingunn_bjorge@hotmail.com  

 4a Elisabeth Varnes varnes@online.no 

X 4b Cathrine Andersen cathrinsen@hotmail.com  

X 4c Torill Helene Heidal Landaasen torillhelene@hotmail.com  

 5a Helene Wallin helene-aas@hotmail.com  

 5b Einar Bråthen einarb5c@gmail.com  

 5c Henrik Andreas Berg henrik_a_berg@yahoo.no  

X 6a Trude Hennum trude.hennum@faerder.kommune.no  

 6b Hege Støtvig Hege.stotvig@dsb.no  

Vara 
Kirsti Brosø 
Bergh 6c 

Karianne Siegel Karianne.siegel@gmail.com 

 7a Stig Skjelland stig@parkveien9.no 

X 7b Tonje Ness Lea Tonjenesslea@gmail.com 

x 7c Lise Ormestad Frantzen frantzenormlise@gmail.com 

x Leder Kaia Kavli Øvsthus kakaov@gmail.com 

      

 Rektor Jan Kristian Johansen jan.kristian.johansen@faerder.kommune.no  
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Punkt Saker / Aksjoner Ansvar 

Rektors hjørne Jan Kristian har meldt fravær til dette møtet.   
 

- Kaia innleder. Mye frafall til møtet denne gangen. 
Bør innkalling purres mer? 

- Rektor slutter etter 10 år som rektor i kommunen.  

 

Trafikkvaktordning  Evaluering og veien videre. 
Til info: 25000 kr ble i 2020 gitt fra Trygg Trafikk til FKFU (på 
FAU Teie skole sin konto) for trafikktiltak i nærområdet. 
Dette kan og bør brukes inn i videre trafikksikkerhetsarbeid. 
Skilting, annonsering?  
 

- En suksess. 
- Det er forandring. Stille og rolig i dag under kontroll. 
- Det er ønske om å få en renere linje på området ved 

barnehagen. FAU-leder er i kontakt med kommunen. 
- Kommunen var her i dag og delte ut bøter. Fokuset 

bør fortsette. 
- Foreldre i 1B gav tilbakemeldinger på at dette var 

positivt 
- Kun en skriftlig tilbakemelding på at det har vært 

vanskelig å få til å stå vakt, sier FAU-leder. Selv om 
det er flere som har uttrykt at det er vanskelig å få 
til, ser de fleste poenget med å bidra til dette.  

- Trafikkvaktordning bør fortsette og skal inn i 
årshjulet for 1.klasse. 

- FAU-leder vil stille på foreldremøte for førsteklasse 
på våren OG høsten for å informere om bl. a. 
trafikkvaktordning. 

- Trafikkgruppen ser nærmere på bruken av de 25 000 
(større kjegler, utlånshjelmer, mekkestativ til 
sykler..?) 
 

Kaia/Jostein 

Årshjulsaktiviteter        Dugnad 
- Vi må ha flis ikke bark 
- Ziplinen må byttes ut til metall 

 
Noe vi bør revidere evt. fjerne fra årshjulet?  

- Sykkelfiks vurdert nedlagt, men vedvarer og 
iverksettes 

- Dersom sykkelfiks nedlegges, kan 4. kl i stedet bidra i 
trafikkgruppen med trafikkvakter o.l.  

- Synliggjøring er vesentlig, må på ukeplan f.eks. 
SkoleSMS 

- Vurdere å gjøre noe ekstra ut av kvelden 
- Trekk inn sykkelentusiaster 
 
17.mai 
- 22 fra Teie skole og 6 fra Teie vel  
- Samarbeidet ble diskutert 

Kaia 
 
Torill 
Helene  
 
Frode? 



Punkt Saker / Aksjoner Ansvar 

- Fordelingsnøkkelen består og vil vurderes etter årets 
arrangement 

- Premier er utfordrende, fått inn færre enn tidligere 
 

Naturstien  Det ble i 1990 laget en natursti i Teieskogen, med støpte 
såler og infokart på hver post. Fundamentene står der ennå 
og kan fullt mulig tas i bruk igjen dersom faktatavlene 
oppdateres og pleies litt. Noe vi kan søke midler om? Se 
vedlagt kart.  

- Bare til info. Leder foreslår at vi senere tar tak i 
dette.  

 

Kaia 

Overskudd fra Teie 
kveld til avslutning 

FAU støttet i fjor avslutning i 7.trinn med kr 75 pr elev. Skal 
vi fastsette dette beløpet eller diskutere et slikt beløp årlig 
gitt at overskudd fra Teiekveld varierer fra år til år? Dette 
har vært oppe i FAU tidligere, men uten inntekt fra 
inngangspenger endrer behovet for støtte seg.  

- Det er kommet tips om at kommunen kompenserer 
gratiskveld. Sjekkes nærmere ut med 
skolen/kommunen. 

- FAU dekker minimum fjorårets sum 
 

Lise 
Kaia 

Annet  Innspill fra foreldre ble tatt med. 
Det bør synliggjøres hva FAU driver med og at elevene kan 
søke midler fra FAU 

 

 


